



产品特点 Product Features

- 1.计数准确

2.抗干扰能力强

3.断电可存数据1个月

4.使用安装简单，可以与各种电涌保护器和设备配套使用。
- 1.Counting Precisely

2.It has a strong ability of anti-jamming

3.It can Preserve the data for one month after disconnecting the power

4.It can be used simply and matched the use of kinds of power protectors and equipments

主要技术参数 Main Technical Parameters

型号 Model	工作电压Un Working voltage Un	动作电流 Model	计数次数 Current action	采样模式 Sampling mode
LYD2-J 感应雷计数器	220VAC	1KA-150KA (8/20us)	0—99次	互感采样 Mutual inductance sampling

型号 model	LYD2-J 直击雷计数器 Direct lightning counter
计数器灵敏度 Counter sensitivity	≥3KA以上雷电流 Or more than 3 ka lightning current
记录次数 Record the number of	1 × 10 ⁵ 次 1 x 105 times
外壳尺寸 The shell size	150 × 70 × 40 150 × 70 × 40
安装方式 installation	φ90不锈钢抱箍直接用不锈钢螺钉安装 φ 90 stainless steel hoop with stainless steel screws installed directly

产品特点 Product Features

LYD2-J直击雷计数器是一种无源计数器、安装在避雷针下引线(或杠上)可直接记录3KA以上的雷电流次数。能防雨、防尘、防日照、外壳采用不锈钢制作，安装方便，特别适合于避雷针的雷电记录。

LYD2-j lightning counter is a kind of passive, installation under the lightning rod (or bar) lead can be directly record more than 3 ka number of lightning current. Can prevent the rain, dust, sunlight, shell made of stainless steel easy installation, especially suitable for the thunder of lightning rod by the record.

LYD2-J接线方式 Connection methods

把互感器串入接地回路，互感器两个接线柱引入雷电计数器5，6接线柱牢固连接，按下显示开关，即可检测雷电计数器次数。
Two string into the ground loop, the transformer transformer terminal to introduce lightning counter 5 or 6 terminal connection, press the display switch, can detect lightning counter number.

安装接线图 Installation and Connection Diagram

